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Protokół z dwudziestego pierwszego posiedzenia 

Rady Dialogu Społecznego ds. Schroniska na Paluchu im. Jana Lityńskiego 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady m.st. Warszawy i rozpoczęło się 17 kwietnia 2024 roku                             

o godzinie 16.40. Na podstawie listy obecności stwierdzono kworum – wymagane 9 osób. 

W posiedzeniu uczestniczyli następujący członkowie Rady Dialogi Społecznego: 

1. Joanna Staniszkis  – radna m.st. Warszawy 

2. Magdalena Roguska – radna m.st. Warszawy 

3. Tomasz Sybilski  – radny m.st. Warszawy 

4. Agnieszka Maciak – dyrektor Schroniska na Paluchu im. Jana Lityńskiego 

5. Jakub Gasik – zastępca dyrektora - kierownik ambulatorium Schroniska na Paluchu im. Jana 

Lityńskiego 

6. Maja Więcławska – inspektor Biura Przyjęć i Adopcji Zwierząt Schroniska na Paluchu im. Jana 

Lityńskiego 

7. Patrycja Stawiarz – zastępca dyrektora Biura Ochrony Środowiska 

8. Michał Adach – radca prawny Biura Ochrony Środowiska  

9. Barbara Grabowska – przedstawicielka Branżowej Komisji Dialogu Społecznego ds. Zwierząt 

10. Monika Nowicka - przedstawicielka Branżowej Komisji Dialogu Społecznego ds. Zwierząt 

11. Agata Malarska-Madura – psia wolontariuszka w Schronisku na Paluchu im. Jana Lityńskiego 

12. Agnieszka Siwczyk – psia wolontariuszka w Schronisku na Paluchu im. Jana Lityńskiego  

13. Olga Szafranow – psia wolontariuszka Schronisku na Paluchu im. Jana Lityńskiego 

 

Zaproszeni goście: 

14. Magdalena Młochowska – Dyrektor Koordynator ds. zielonej Warszawy  

15. Magdalena Gniadzik – zastępca dyrektora ds. administracyjnych Schroniska na Paluchu 

im.  Jana Lityńskiego 

16. Renata Niewitecka – radna m.st. Warszawy 

17. Maria Habrowska – behawiorystka 

18. Marta Kurpińska-Pawlik – behawiorystka, ekspertka w zakresie organizacji schronisk 

19. Monika Jaworska – kocia wolontariuszka w Schronisku na Paluchu im. Jana Lityńskiego 

Lista obecności została załączona do dokumentacji. 

Agenda zakładała następujące punkty posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, zgoda na nagrywanie, sprawdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu z XIX posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XX posiedzenia. 

4. Omówienie i przyjęcie sprawozdania z kończącej się kadencji Rady.  

5. Zakończenie kadencji Rady i zamknięcie obrad przez Dyrektor Koordynator ds. zielonej 

Warszawy. 
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1. Otwarcie posiedzenia, zapytanie o zgodę na jego nagrywanie. 

Wszystkie osoby uczestniczące w spotkaniu wyraziły zgodę na nagrywanie. 

2. Przyjęcie protokołu z XIX posiedzenia. 

Protokół został jednogłośnie przyjęty przez członków Rady. 

3. Przyjęcie protokołu z XX posiedzenia. 

Protokół został jednogłośnie przyjęty przez członków Rady. 

4. Omówienie i przyjęcie sprawozdania z kończącej się kadencji Rady.  

Współprzewodnicząca Patrycja Stawiarz omówiła sprawozdanie z działalności pierwszej kadencji Rady. 

Po przedstawieniu dokumentu, odbyło się głosowanie nad jego przyjęciem. Sprawozdanie zostało 

jednogłośnie przyjęte przez członków Rady.  

5. Omówienie kadencji Rady i zamknięcie obrad przez Dyrektor Koordynator ds. zielonej Warszawy. 

Kadencję Rady omówili i podsumowali: Dyrektor Koordynator ds. zielonej Warszawy Magdalena 

Młochowska, współprzewodnicząca Agata Malarska-Madura, przedstawicielki strony społecznej: Olga 

Szafranow, Agnieszka Siwczyk, Monika Jaworska, radni: Magdalena Roguska, Joanna Staniszkis, 

Tomasz Sybilski, Renata Niewitecka, przedstawicielka BKDS-u: Monika Nowicka oraz behawiorystka 

Marta Kurpińska-Pawlik.  

Dyrektor Koordynator M. Młochowska podziękowała wszystkim członkom Rady, w szczególności 
współprzewodniczącej Agacie Malarskiej - Madurze oraz radnemu Tomaszowi Sybilskiemu, dzięki 
któremu Porty Lotnicze podjęły pozytywną decyzję, co do przeprowadzenia procesu negocjacji                         
z Miastem w zakresie wymiany gruntów. Podkreśliła, że proces ten będzie długotrwały.  
 
Przedstawicielki wolontariuszy w wypowiedziach podsumowujących dwuletnią kadencję Rady 
przedstawiły swoje obserwacje: 
- Pozytywne efekty działania Rady, bezpośrednie lub pośrednie tj.: projekt Kociarni, znaczącą poprawę 
relacji wolontariuszy z opiekunami w taki sposób, że nie można już mówić o konflikcie grup 
zawodowych, zmniejszoną liczbę skarg składanych między opiekunami czy lekarzami weterynarii                    
a wolontariuszami, poprawę parametrów karmy bytowej, wyposażenie opiekunów w myjki 
ciśnieniowe do czyszczenia boksów. 
- Pogorszenie relacji wolontariuszy z dyrekcją Schroniska, które wg nich wróciły do stanu w jakim były 
3 lata temu, kiedy to dyrektor, w ich ocenie łamał wewnętrzne regulacje Schroniska (Regulamin 
Wolontariatu, Procedurę Adopcyjną). Wolontariuszka O. Szfranow powiedziała, że ma wrażenie, że 
obecna sytuacja prowadzi do kolejnego czarnego protestu. 
- Problemy z funkcjonowaniem Komisji Regulaminowej i składanie dużej liczby skarg przez 
koordynatora ds. wolontariatu, z których część z przyczyn formalnych została pozostawiona bez 
rozpatrzenia lub odrzucona, z czym kierownictwo Schroniska się nie zgodziło.  
-Zaniepokojenie sposobem przeprowadzenia przez Schronisko wyborów przedstawicieli wolontariuszy 
do drugiej kadencji Rady, który wzbudził wiele kontrowersji. Wyraziły nadzieję, że taka sytuacja nie 
powtórzy się podczas kolejnych wyborów, w tym najbliższych do Komisji Regulaminowej. 
 
Dyrektor Koordynator M. Młochowska odniosła się do zagadnienia dotyczącego wypowiedzenia 
umowy jednej z wolontariuszek i oświadczyła, że wypowiedzenie było zasadne, ponieważ naruszone 
zostały nie tylko regulacje wewnętrzne Schroniska, ale i przepisy prawa, a jeśli te drugie są łamane, to 
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dyrekcja Schroniska ma obowiązek reagować. Dodała, że zaraz po spotkaniu z ww. wolontariuszką, 
członkowie Rady dostaną pisemną informację odnośnie do historii tego zdarzenia i tego, co miało 
wpływ na podjętą decyzję. Powiedziała, że najprawdopodobniej na pierwszym posiedzeniu kolejnej 
kadencji, będzie można przedstawić wyniki kontroli przeprowadzonej w Schronisku przez Biuro 
Kontroli Miasta, która m.in. dotyczyła wolontariatu (w tym sposobu rekrutacji) i omówić zalecenia 
pokontrolne. Podkreśliła też, że funkcjonowanie Rady wynika z wykonania zaleceń po kontroli z Urzędu 
Miasta, która odbyła się w 2021 r.   
Dyrektor Koordynator M. Młochowska oświadczyła, że opiekunowie pracujący w Schronisku 
potrzebują dużo większego wsparcia merytorycznego i osobowego. Zauważyła, że ostanie spotkanie      
z opiekunami potwierdziło brak konfliktu między opiekunami a wolontariuszami.  
 
Współprzewodnicząca A. Malarska - Malarska zaapelowała, o rzetelne wyjaśnienie łamania regulacji 
wewnętrznych Schroniska, które w jej ocenie ma miejsce i o objęcie wolontariuszy szczególną opieką 
Rady. Wróciła do tematu dokumentu opisującego dobre praktyki opieki weterynaryjnej w Schronisku 
i poprosiła, o przekazanie członkom Rady zarządzenia wprowadzającego ten dokument. 
 

Radny T. Sybilski zaapelował o to, aby na wyniki kontroli przeprowadzonej przez Biuro Kontroli Miasta, 
patrzeć przez pryzmat ludzki, a nie tylko paragrafów. Dodał, że ma nadzieję, że taka będzie wola 
Miasta. Zauważył również, że wg niego relacje między dyrektor Schroniska a stroną społeczną uległy 
pogorszeniu, konflikt narósł, ma poczucie deja vu i powrotu do sytuacji sprzed kilku lat. Radna                         
M. Roguska powiedziała, że również ma wrażenie pogorszenia relacji między dyrekcją Schroniska                     
a wolontariuszami. Zaapelowała o to, aby jak najwięcej problemów próbować rozwiązywać na bieżąco, 
jeszcze na poziomie Schroniska, a nie czekać na poruszenie ich na spotkaniach Rady. Radni zaapelowali 
o powrót do dialogu. 
Pani Monika Nowicka wyraziła zaniepokojenie sytuacją w Schronisku i sposobem komunikacji                             
z wolontariuszami. Podkreśliła wrażenie deja vu i powrotu do punktu wyjścia. Dodała, że należy 
pamiętać o wkładzie pracy, który dają wolontariusze, który wg niej, prawdopodobnie jest nie do 
zastąpienia nikim innym.  
 
Przedstawiciele Schroniska podjęli decyzję o niezabieraniu głosu podczas posiedzenia.   
 
Pierwsze posiedzenie RDS II kadencji odbędzie się nie wcześniej niż w drugiej połowie maja. 

Spotkanie zakończono o godzinie 19.00.  

Protokół sporządziła 

Specjalistka Natasza Chabinowska 

Współprzewodniczące Agata Malarska - Madura oraz Patrycja Stawiarz zatwierdziły protokół 12 maja 
2024 roku.  

  
  
  
 

  

 


